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Många dysterkvistar
Nu är det höst på riktigt och många dysterkvistar pratar 
om kommande sämre tider. Samtidigt går börsen uppåt och 
många företag har lämnat bra rapporter.

Trump håller på som vanligt och Brexit är lika förvirrade 
som för något år sedan, men att det blir lite svalare är nog 
ett faktum. Sedan är det ju upp till oss att ha bra relationer 
och ha en vass organisation.Viktigt är att vi håller i våra 
låga kostnader och vårt goda rykte som är vår framtid och 
då klarar vi nedgångar också.

Så här skrev vi i förra Spiken:
”Vi har nu lämnat in anbud på 
WeXO med 15 våningar kontor  
i Växjö. Vi har presenterat ett bra 
alternativ så det blir spännande  
att följa utvecklingen där.”
Vi vann anbudstävlingen men  
samma dag som vi skulle ta i  
hand hoppade helt plötsligt den  
största hyresgästen av. Vi jobbar vidare tillsammans med  
Castellum med att förändra vissa delar samtidigt som man 
letar nya hyresgäster vilket sannolikt tar ett tag.
Under tiden får vi vara optimister.

Lite positiva rapporter från Kalmar  
Kalmars största trähusprojekt pågår för fullt och där är 

EVELINA GUSTAVSSON
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Tips och idéer till nästa SPIKEN som kommer ut i november 2019 skickas till  
ansvarig utgivare:  Håkan Stjernqvist hakan.stjernqvist@dynacon.se / Håkan

»Svalare,  
ja, men 

det är upp 
till oss«

 

så klart Dynacon! 2/3-delar av de fyra husen är 
färdigmonterade. Första huset flyttas in i januari 
2020, exakt ett år från att markarbetena påbörja-
des. Allt går på i rask takt med Magnus Höglund 
i spetsen som driver projektet med ett gott gäng.

Övrigt i Kalmar
• Denna veckan skrivs avtal på med Svenska 

Kyrkan om en utbyggnad till våren nästa år. 
• Byggservice har god orderingång och har 

påbörjat första projektet med CA-fastigheter. 

Övrigt i Växjö
• Vi ska ha startmöte på en tillbyggnad av  

Alvesta reningsverk nästa vecka. 
• Vi ska bygga om för PM igen. Både bageri 

och innergård vid hotellentrén. 
• Utvändiga träredskap och bryggor är också 

något vi ska renovera åt Växjö kommun.
• I JKS-huset ska vi bygga en vårdcentral.

Dags för ombyggnad av entré och innergård på PM


